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Papoušek 
na osm
Největší stávkový protest, 
který otřásl 24. června 
Českem, musel vyvolat 
v myslích některých politi
ků a na pomoc jim přispě-
chavších novinářů paniku.
Soudím tak z jejich reakcí a ohlasů.
Neustálé papouškování a omílání, že šlo jedno
značně o politickou stávku, protože odbory jsou 
přes svého představitele Milana Štěcha propojeny 
s ČSSD, na chvíli přerušil Josef Středula. Na brífin- 
ku bezprostředně po skončení stávky tento šéf 
Odborového svazu KOVO na papouškující dotaz 
vyjmenoval desítku odborových funkcionářů, kteří 
jsou členy ODS, zvlášť zdůraznil odborářskou 
minulost severomoravského hejtmana Tošenovské- 
ho a ministra Nečase a zeptal se přítomných novi
nářů, proč nejsou odbory spojovány také s touto 
stranou.
Netrvalo dlouho a za pár dní už novináři papouška 
vylepšili. Každá stávka proti reformám je politická 
a stávkovat v demokracii proti reformám může také 
znamenat stávkovat proti demokracii jako takové. 
Takto to opravdu napsal týdeník, který je v tuzem
sku považován za nejdůvěryhodnější.
Zřejmě si zasloužím největší cenu za naivitu, když 
jsem čekala, že alespoň někteří politici a novináři 
začnou po stávce věcně polemizovat a odborně 
vyvracet už rok známou analýzu ČMKOS o tom, 
jaká reforma by české společnosti prospěla.
Už vás před dovolenkovým časem nechci frustrovat 
kreativitou některých novinářů a raději doporučím 
něco ke čtení v dnešní Revue. Vaší pozornosti by 
určitě neměla uniknout naše sonda, proč ČR nemá 
spěchat do měnové eurozóny a proč nezoufat nad 
tím, že naši blízcí slovenští sousedé už od ledna 
2009 eurem platit budou.
Jestliže vám dříve chutnal lančmít, ale už byste ho 
nepozreli, naše reportáž vám naladí chuťové buňky 
na medailemi ověšený Maling luncheon meat, který 
se u nás začne vyrábět v úplně novém závodu.

Načerpejte co nejvíce energie 
z letních dnů.

Mgr. Jana KAŠPAROVÁ,
šéfredaktorka
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